
Kære politikere!  
  
Jeg vil tillade mig at spørge, hvorfor politikerne er ligeglade med FN's handicapkonvention, der giver 
funktionshandicappede ret til lige adgang til samfundet? Danmark har ratificeret denne konvention; 
men uanset, at folk med handicappet EMFIS (EHS) bliver syge (allergiske) af GSM-stråler 
(=mikrobølgestråler, der findes i mikroovne, wi-fi, computere, smartphones, routere, Kamstrups 
automatiske elmålere mv.), bliver politikerne ved med at foreslå nye sundhedsskadelige tiltag, f.eks. 
smartmeters og 5G-net. Det seneste eksempel er den begrænsning af ytringsfriheden / 
orienteringsmulighederne, der vil komme, hvis man lægger Radio 24syv over på DAB-radio (som er 
GSM-baseret). Vi er desværre flere og flere, der lider af denne allergi, der viser sig som opvarmning og 
rødme i ansigt og krop, hovedpine, træthed kombineret med søvnproblemer, åndenød, uregelmæssig 
hjerterytme, tinnitus, hukommelsessvigt mmm. 
Jeg selv kan ikke være ret længe ad gangen i min lejlighed i Birkerød og måtte købe et sommerhus for 
mine sidste pensionspenge; men også i det område har naboerne stærk wi-fi og smartmeters, der giver 
hovedpine. 
Hvorfor må vi ikke få et ordentligt liv, således som FN's handicapkonvention lover os? Og hvorfor 
støtter myndighederne os ikke, når vi er blevet syge? 
 
Bo Lillesøe, Birkerød 
 
Vedhæftet en video med en meget hårdt ramt kvinde: 
 
https://vimeo.com/329316902?ref=fb-
share&1&fbclid=IwAR0rwlFV_SQmNMSYGz7Odm1jiBsq35cSeZRHlH0D22kjZqXTTjYuT1N1jKA 
 

Sundheds- og Ældreudvalget 2018-19
SUU Alm.del -  Bilag 316

Offentligt
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